



Shining With You Around The World
伴您照耀全球

Kuala Lumpur (KKKP 2017)
No. 10-1, Jalan Khoo Teik Ee,
Off Jalan Imbi, 55100 Kuala Lumpur.
☎ **03 - 97795509**
03 - 21446888
🌐 www.goldendeluxe.com.my
f [fb/GoldenDeluxeTravel](https://www.facebook.com/GoldenDeluxeTravel)

TOUR CODE : CNX5

5 DAYS 4 NIGHTS WONDERFUL CHIANG MAI + CHIANG RAI

DAY 01 KUALA LUMPUR → CHIANG MAI

 (MOB/-/D)  4*RAINTREE HOTEL
OR SIMILAR CLASS

Assemble at KLIA and proceed for check in formality. Board the flight to Chiang Mai.

Upon arrival proceed to visit:

【Three Kings Monument】 The monument was constructed in memory of the alliance of three northern Thai-Lao kings who made a great contribution to the founding of Chiang Mai: King Mengrai, the founder of Chiang Mai, and the other two kings who worked together to build the city.

【Tha Phae Gate】 A highly intact city gate. Originally, the ancient city of Chiang Mai was surrounded by a wall about 2 meters high enclosed in red brick walls and here became a very well-known attraction in Chiang Mai and a landmark.

【Wat Chedi Luang】 Is a Buddhist temple in the old city of Chiang Mai, hopefully, the future UNESCO World Heritage area.

【Wat Phra That Doi Suthep – Include Electric Tram】 Chiang Mai's most venerated temple on the mountain called Doi Suthep. It is a sacred site for most Chiang Mai people.

【Mae Kha Canal Japanese Community】 Along the edge of the river, concrete blocks are made and similar to the Otaru Canal in Japan, as well as supporting people in the community to renovate new houses to match the atmosphere.

DAY 02 CHIANG MAI

 (B/L/D)  4*RAINTREE HOTEL
OR SIMILAR CLASS

After breakfast, proceed to visit:

【Elephant Delight – Include Elephant Ride】 Is an organization dedicated to supporting small, independent elephant tourism operators transition to ethical and sustainable programs which provide a better and more natural life for their elephants. You can enjoy the spectacular elephant shows and elephant ride.

【Long Neck Village】 The long-necked people in northern Thailand are one of the few ethnic groups on the Thai-Myanmar border. They settled in Chiang Mai, Chai Rai and other places in northern Thailand to escape the war.

【Valley Cafe - Include Thai Costume + Coffee & Cake】 The first nature cafes of its kind where you could enjoy a nice ice coffee with your feet in a river surrounded by beautiful greenery.

【Royal Flora Garden - Include Tram Ride】 There are splendid Thai-style pavilions with the characteristics of the Lanna Dynasty, cartoon images of flowers and fruits with cute shapes and different shapes, and dozens of themed garden venues.

DAY 03 CHIANG MAI (3H) CHIANG RAI

 (B/L/D)  4* M BOUTIQUE RESORT
OR SIMILAR CLASS

After breakfast, proceed to **Chiang Rai** and visit:

【Wat Rong Khun】 Known as "the White Temple" is one of the most recognizable temples in Thailand. A unique temple that stands out through the white color and the use of pieces of glass in the plaster, sparkling in the sun.

【Golden Triangle - Include Boat Ride】 Is the area where the borders of Thailand, Laos, and Myanmar meet at the Ruak and Mekong rivers.

【Opium House】 You will learn of the ancient history of humanity's relationship with opium, the colonialism and global trade context of the opium wars, and the human impact of war, opium production and consumption.

【CEI Night Market】 It's a chance to embrace the local culture, savor delicious food, and find unique treasures to take home.

DAY 04 CHANG RAI (3H) CHIANG MAI

 (B/L/D)  4*RAINTREE HOTEL
OR SIMILAR CLASS

After breakfast, proceed to visit:

【Wat Rong Suea Ten】 The temple is unusually beautiful with its unique applied arts by using a shade of blue and architectural beauty from a stucco artist.

【Wat Huay Pla Kang】 The compound is dominated by a statue of Guan Yin, the Goddess of Mercy and an impressive 9-level pagoda.

Next, transfer back to **Chiang Mai** and visit:

【Mae Kajan Hot Spring】 There are 3 original natural hot springs in Mae Kajan Hot Springs with the temperature reaching up to 80 Degrees Celsius. Here, you can try boiling chicken or quail eggs.

【Handicraft Village】 Is where the famous colorful Sa Paper umbrellas are made among other beautiful crafts made by Thai locals.

【Chiang Mai Night Market】 Is famous for many things including its tranquil temples and beautiful old city but night markets are one of the best things to do in Chiang Mai.

DAY 05 CHIANG MAI → KUALA LUMPUR

 (MOB)

After breakfast, transfer to airport for your flight back to Kuala Lumpur.

** The above itinerary is subject to change upon final discretion of local land operator**Above hotel rate are based on local standard**

TOUR CODE : CNX5

5天4晚 清迈 + 清莱欢乐游

第一天 吉隆坡 → 清迈

集合于吉隆坡国际机场，乘搭客机飞往- 清迈。

抵达后，前往游览：

【三王纪念碑】为纪念三位对清迈有重大贡献的人物：兰甘亨大帝、孟莱王和南蒙王并立，他们是兰纳历史上最重要的三个北方泰国和老挝国王。

【塔佩古城门】清迈古城所遗留下来的唯一遗迹，古朴而独具特色的城门吸引了数以万计的游客前来。

【契迪龙寺】又称大佛塔寺，始建于1411年，是清迈市内六大寺庙中最大的寺庙，与帕辛寺同为清迈等级最高的寺庙。

【双龙寺-含有轨电车】又称素贴寺，因有两条长龙在两侧台阶坐卧而得名，是泰国著名的佛教避暑胜地。

【湄卡运河】泰国版小樽运河，走访充满日式情调的小樽运河街，老旧社区成功改造宜居水岸宅。白天是居民散步的休闲路线，夜晚市集摊商点亮两岸，化身充满日式情调的小樽运河街。



(机上用餐/-/晚)



4*RAINTREE HOTEL
OR SIMILAR CLASS

第二天 清迈

早餐后，驱车前往游览：

【大象营 - 含骑大象体验】在这里，您可了解大象生活习性，观看大象表演，亲眼看到像电影「泰囧」的主角们一样，骑着大象走山路、领略原生态的泰北丛林风光的画面。

【长颈村】泰北的长颈族是泰缅边境少数民族之一，因逃避缅甸战乱涌入泰北，主要定居在清迈、清莱和夜丰颂附近，夜丰颂是长颈族最大的定居地。

【Valley咖啡厅 - 含体验泰式传统服装+咖啡蛋糕】这里是大自然咖啡厅，依山傍水，您可在这山间森林当中享用下午茶及体验泰式传统服装。

【皇家花园 - 含电瓶车】园区中的景点包括各国庭园、兰花园、皇家馆等，可以同时欣赏到泰国和世界各国的建筑及园艺。



(早/午/晚)



4*RAINTREE HOTEL
OR SIMILAR CLASS

第三天 清迈 (3H) 清莱

早餐后，驱车前往清莱游览：

【白庙】又称为“华清迦白庙”，是泰国清莱府的一处著名旅游景点。这座庙宇以其独特的建筑风格和精美的细节而闻名，被认为是泰国最美丽的寺庙之一。

【黄金三角 - 含游船】位于缅甸、寮国和泰国交界的教育公园，过去以生产鸦片闻名。在此，您可以俯瞰三个国家和两条河流的交汇处。

【鸦片屋】鸦片博物馆成立目的，旨在教育所有人，尤其是容易受毒品诱惑的青少年，向他们揭露鸦片成瘾以及药物滥用如何成为世界性问题。

【夜市】这里有来自泰国低地山地部落的各种工艺品和纪念品，如木雕、大理石雕刻等，除了品类繁多的商品，还有传统的泰式按摩，以及当地特色的唱歌和舞蹈表演。



(早/午/晚)



4*M BOUTIQUE RESORT OR
SIMILAR CLASS

第四天 清莱 (3H) 清迈

早餐后，前往游览：

【清莱蓝庙】蓝庙外表华丽而内部壮观，代表慈悲的蓝色为主体色彩，搭配金色雕饰，整体充满了明亮清爽的色调。

【汇巴杠寺】又称观音寺，坐落在清莱一座小山丘上，以一座壮观精美的九重塔观音殿“幸运佛塔”。

【温泉】这些温泉池有些可以泡脚，有些可以煮鸡蛋，其中有一条温泉溪供人泡脚，很多当地人喜欢在这里泡脚。

接着，驱车返回清迈游览：

【博伞手工艺术村】这里以生产纸伞著名，制伞产业已有200多年的历史，手绘纸伞是泰国著名工艺品，绘有艳丽图样的伞和扇子，有极高艺术价值和欣赏价值，令人爱不释手。

【夜市】夜市里应有尽有，小吃，手工艺品，泰式马杀鸡，街头速写，街头艺人等等。



(早/午/晚)



4*RAINTREE HOTEL
OR SIMILAR CLASS

第五天 清迈 → 吉隆坡

早餐后，送往机场乘搭客机返回吉隆坡。



(机上用餐)